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Trafiknämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2018-06-14, § 17 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 14 juni 2018 kl. 16.00 – 16.15 
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 26 juni 2018 

  

 

Daniel Helldén Cecilia Brinck 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Daniel Helldén (MP), ordföranden  

Cecilia Brinck (M), vice ordföranden  

 

Bawer Kevir (S)  

Kristina Öberg (S)  

Bo Arkelsten (M)  

Eva Ekmehag (M)  

Jan Tigerström (M)  

Patrik Silverudd (L)  

Karin Ernlund (C)  

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Martin Engman (S) för Jan Valeskog (S) 

Roland Eliasson (S) för Inger Lagerman (S) 

Petra Schagerholm (MP) för Lorentz Tovatt (MP) 

Zakarias Zouhir (V) för Sara Stenudd (V) 

 

 
Ersättare: 

Åsa Janlöv (S)  

Malin Ericson (Fi)  

Anette Hellström (M)  

Jonas Lilleberg Eriksson (M)  

Erik Persson (M)  

Jan Erik Leijon (M)  

Jill Eriksson (L)  

Mikael Valier (KD)  

 

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Karin Dhakal, Fredrik Alfredsson, Ted 

Ell, Åse Geschwind, Inga-Lill Hultin, Mattias Lundberg och 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-11 samt borgarrådssekreteraren 

Thomas Karlsson. 

 

 



 

 Trafiknämnden  
 

 Sida 2 (2) 
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 § 17 
Otillåtna klädcontainrar i Skarpnäck. Svar på skrivelse 
från Cecilia Brinck m.fl. (M) och Patrik Silverudd (L) 
Dnr T2017-01586 

 
Beslut 

Trafiknämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafiknämnden godkänner och överlämnar trafikkontorets 

 tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 14 maj 2018. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Daniel Helldén (MP) finner att nämnden beslutar 

enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Cecilia Brinck m.fl. 

(M), Patrik Silverudd (L) och Karin Ernlund (C) enligt följande: 

 

Vi tackar kontoret för deras svar på våra frågor och 

välkomnar de nya rutiner som är framtagna för att kunna 

hantera vissa problem av den här typen. Vi förstår att det här 

är en fråga som är svår att bemöta, i och med att många av de 

huvudsakliga ansvaren ligger hos en annan aktör. Vi hade 

ändå önskat större insatser för att garantera att situationer som 

den här inte uppstår. När skräp lämnas och blir liggande är 

risken stor att ännu mer skräp ansamlas. Långsiktigt kostar 

det ofta många gånger mer än vad det hade kostat att lösa 

problemet när det först uppstod. 

 
Ersättaryttrande 

Mikael Valier (KD) instämmer i särskilt uttalande från vice 

ordföranden Cecilia Brinck m.fl. (M), Patrik Silverudd (L) och 

Karin Ernlund (C). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 


